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Referat af afdelingsmødet i afdeling [6.]  

Dato: 11. september 2024 

Tidspunkt: 18.00 

Antal deltagende beboere: 5 

 

Skriv ikke navne og adresser på andre beboere i referatet (bestyrelsesmedlemmer eller udvalg undtaget) 
 

 

REFERAT 
 

Afdelingsbestyrelsen (formanden) byder velkommen 
 

1 
 
 

Valg af referent og dirigent 

 
 
Astrid dirigent 
Abelone referent 
 
 

2 
 
 

Godkendelse af forretningsorden  

 

Godkendt 

 

 

3. Beretning 

Fremlæggelse af beretning for 
perioden siden sidste 
afdelingsmøde 
 

 
 
Abelone fremlagde beretningen, se vedhæftede 
 
 
 

4 
 
 

Godkendelse af afdelingens budget samt fremlæggelse af 
afdelingens regnskab  

 

 

Budget og regnskab fremlagt og godkendt, incl huslejestigning 

 

 



 

2 
 

5 Behandling af evt. indkomne forslag 

5.1  
Forslag 1  
Forslagets overskrift  

Skriv hvad forslaget handler om (undgå at skrive navne og adresser på 
beboere) 
 
 
 
 

☐   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og valg af suppleanter 

[Personer på valg i år fra 
afdelingsbestyrelsen] 
 

Astrid Kragballe, genvalgt 

7 
Valg af suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen 
 

 

Betty Kristensen 140, Benny Møller 150 

 

 

8 

 

 

Eventuelt 

 

Det vil være dejligt om vi kan få krog på kælderdørene, da de er ret tunge at stå 

med hvis man skal have cykler eller andet ind. 

Kælderdøren i 140 binder en del 

Vi vil gerne have at det også er em brik der bruges til cykelkælderen frem for 

nøgle 

 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsen består nu af: 

       

Navne  Valgperiode: 

Formand: 

Abelone Asingh 
 

2023-2025 

Øvrige medlemmer: 

Astrid Kragballe 

 

 

2024-206 
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Claus Winther 2023 -

2025 

 

 

Suppleanter: 

Betty Kristensen 

Benny 

 

 

 

 

Evt. valgte til 

repræsentantskabet: 

 

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen 

 



Bestyrelsens Beretning Almenbo afd 6, 11. september 2024 

 
Der er jo sket en del ting i vores lille afdeling i år. 

 

Vi har endelig fået nye døre, hvilket alle vist er meget glade for. Der var, i hvert 

fald i nr 148, nogle startvanskeligeheder med bla låsen. Men det virker som om 

at de fungerer helt fint nu. 

 

Så er der  blevet malet altaner, hvilket også er en velkommen renovering. Dog 

undrer vi os over at gulvene ikke er blevet malet. 

 

Da der var rent anarki i storskralds garagen har vi i samråd med vores 

inspektør og varmemestrene valgt at lukke den.  Det var det værste svineri. 

Meget lå ikke i poser men flød ulækkert over det hele. Det kunne vi ikke byde 

varmemestrene at sortere i. Ærgerligt det ikke kan fungere. Men da vi jo har 

Århus Kommunes storskralds anlæg tæt på blev vi enige om at lukke vores egen. 

 

Den samme garage er blevet prøve malet og vi har i bestyrelsen godkendt at det 

vil ske for alle garager. 

 

Desværre stoppede vores trappepige, Julie, igennem mindst 10 år. Hun var 

blevet færdig med sit studie og skulle videre. Hun fik selvfølgelig en afskedsgave. 

 

Astrid og jeg har været så heldige at finde en ny, Nana, som er rigtig sød og hun 

skal nok komme fint ind i det. I må alle hilse hende venligt velkommen. 

Desværre tog det sommeren over før vi her 1. september havde en kontrakt. Hun 

var ellers klar fra sidst i juni da Julie stoppede. Men ferie trak det i langdrag.  

Da renoveringen af altanerne svinede voldsomt besluttede vi at betale for en 

hovedrengøring 


